
Beste inwoner

De dagen worden langer, 
onze activiteit draait op 
volle toeren

In ons vorig huis-aan-
huisblad kondigden we 
onze nieuwjaarsreceptie 
aan met als gastspreker 
N-VA-fractievoorzitter in 
de Kamer Peter De Roover. 
Hij zorgde voor een heel 
interessante toelichting en 
– zoals wel vaker – hadden 
de afwezigen ongelijk.  

Wat leest u in dit blad? Dat 
de gemeenteraad van 
februari tot een zeer 
actieve fractie leidde, 
zowel tijdens als na de 
raad. Dat Jong N-VA actie 
voerde. En dat we blijven 
waken over het correcte 
taalgebruik in Zaventem. 
Dat is jammer genoeg 
een bijna dagelijks werkje 
geworden. Ten slotte 
bezorgen we u de details 
van de investeringen van 
de Vlaamse Regering in 
Zaventem.

Veel leesplezier.

Vlaamse groet

Philippe Laeremans
Voorzitter N-VA Zaventem

N-VA bracht motie op gemeenteraad over tekort bankautomaten

Meerderheid schuift onderwerp op de lange baan
De N-VA-fractie stelde op de gemeenteraad op maandag 27 
februari voor om een motie te versturen naar minister van 
Economie Pierre-Yves Dermagne rond het verdwijnen van 
bankautomaten. In heel wat gemeenten sluiten de banken hun 
automaten en wordt er op een centrale plaats een gemeen-
schappelijke bankautomaat geplaatst. Momenteel zijn er in 
Zaventem nog vijf geldautomaten: vier in Zaventem en een in 
Sterrebeek. In Sint-Stevens-Woluwe en Nossegem zijn er geen 
meer. En dat brengt voor onze inwoners en onze handelaars 
heel wat problemen met zich mee. 

Essentiële fi nanciële dienstverlening
Steeds meer steden, gemeenten en burgers zien 
met lede ogen aan hoe geldautomaten omwille 
van besparings- en efficiëntiemaatregelen van 
de banken uit het straatbeeld verdwijnen. Veel 
inwoners verliezen op die manier toegang tot 
een essentiële financiële dienstverlening. Ook 
de handelaars lijden onder dat fenomeen. 
Ondanks de digitalisering van onze maat-
schappij en de evolutie van het digitaal 
bankieren en elektronisch betalen, mogen we 
niet blind zijn voor het deel van de bevolking 
dat moeite heeft met die ontwikkelingen. Die 
mensen rekenen nog altijd op een eenvoudige 
toegang tot cash geld.

Laat handelaars zelf initiatieven nemen
Het verdwijnen van bankautomaten bij de 
banken kadert in het project Batopin. Dat is 
een samenwerkingsverband om tegen 2025 
een efficiënt netwerk van geldautomaten op te 
richten. Doelstelling is dat 95 procent van de 
burgers minsten één geldautomaat zou moeten 
vinden binnen een straal van vijf kilometer 
van de woning. De banken sluiten hun 
kantoren echter veel sneller dan dat ze neutrale 
cashpunten openen. Ondertussen bouwen de 
verschillende grootbanken hun kantoren-
netwerk af en halveerde de voorbije acht jaar 
het aantal geldautomaten naar 4.000 automa-
ten vandaag. Een mogelijke oplossing is om 
lokale handelaars opnieuw de mogelijkheid 

te bieden om geldautomaten in hun handels-
zaak te installeren en die zelf te beheren. Mits 
de nodige veiligheidsvoorwaarden uiteraard. 
Concreet zouden handelaars geldautomaten 
tot 10.000 euro cash kunnen uitbaten. Dat zou 
niet alleen goed zijn voor de burgers, maar 
ook voor de handelaars. Die kunnen op die 
manier hun ontvangen cash geld kwijt in de 
automaat in hun winkel en moeten er bijgevolg 
niet meer mee naar de bank lopen. In onze 
buurlanden is dat systeem wijdverspreid.

Meerderheid vertraagt het dossier
Zoals wel vaker kon de Zaventemse meerder-
heid het ook nu niet over zijn hart krijgen om 
de N-VA-motie zonder meer goed te keuren. 
Er worden steevast een aantal argumenten 
aangehaald om het voorstel aan te passen. En 
ook zoals wel vaker: het zal nog niet voor 
morgen zijn. Er moet zich eerst nog een 
commissie over buigen. Het onderwerp wordt 
dus op de lange baan geschoven, terwijl wij 
het probleem enkel wilden aankaarten bij de 
federale regering om snel tot een mogelijke 
oplossing te komen. Een maat voor niets?

Erik Rennen 
Fractievoorzitter

Zaventem
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Licht aan het einde van de tunnel
Na de gemeenteraad van 27 februari trokken de N-VA-gemeenteraadsleden naar de tunnel onder de spoorweg aan de 
Fabrieksstraat in Zaventem. Daar staken ze symbolisch een fakkel aan. Met dat gebaar vragen ze licht in de tunnel.  

Alarmbel in 2019
“Dat is een oud zeer”, zegt gemeenteraadslid Iris Elbers. “De 
tunnel wordt regelmatig gebruikt door voetgangers. Maar vooral 
in de winter is het in de tunnel al vroeg pikdonker en in combi-
natie met een veel te smalle stoep en toenemend verkeer is het er 
gevaarlijk. Daarom vroeg N-VA Zaventem in 2019 of er actie kon 
ondernomen worden. Toen kregen we als antwoord dat dat niet 
de verantwoordelijkheid van de gemeente is, maar wel die van 
Infrabel. Omdat de gemeenteraadsleden zelf geen contacten 
hebben bij Infrabel beloofde de gemeente Infrabel aan te 
schrijven.”

Halve waarheden
Toen we een paar maanden later informeerden naar dat schrij-
ven kregen we als antwoord dat er inderdaad geschreven werd. 
Toen de N-VA vroeg om die brief te zien bleek het om een brief 
van voor het jaar 2019 te gaan. Met andere woorden: het waren 
halve waarheden. Uiteindelijk werd na die laatste vraag van Iris 
Elbers nog een poging tot contact ondernomen, maar voor zover 
we weten kreeg de gemeente nooit een antwoord en daarmee was 
de kous af.

Fietssnelweg zorgt voor doorbraak
Maar toen kwam de fietssnelweg. En het verkeer in de tunnel 
werd nog drukker. Nu waren het niet alleen wandelaars die 
gretig van het tunneltje gebruik maakten, maar ook de fietsers 
die daar de fietssnelweg verlieten. Daarom vond de N-VA het 

nodig om het thema opnieuw op de tafel te gooien. Nu waren 
ook de schepenen ervan overtuigd dat er iets moest aan gedaan 
worden en men beloofde licht in de tunnel. “Als Infrabel het niet 
doet, zullen wij het zelf doen”, klonk het. Vreemd (maar goed!) 
dat dat plots wel kon.

Is er nu licht in de tunnel?  
Ja en neen. De gemeente plaatste zowel voor als achter de tunnel 
een aantal felle lampen. De situatie is er beter dan tevoren, maar 
midden in de tunnel is het nog steeds pikdonker. Er is letterlijk 
enkel licht aan het einde van de tunnel. 

Minister Weyts investeert 450.000 euro in Ligo
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts investeert 450.000 euro in Ligo, het Centrum voor 
Basiseducatie Halle-Vilvoorde in Zaventem. “We blijven volop onze Vlaamse schoolgebouwen 
vernieuwen en moderniseren”, zegt de minister. “Kwaliteitsvol onderwijs gaat samen met 
kwaliteitsvolle infrastructuur en daarin blijven we investeren. Zo bouwen we ook letterlijk 
aan de toekomst van Vlaanderen.”

Onderwijsminister Ben Weyts investeert deze 
regeerperiode in totaal 3 miljard euro in 
scholenbouwprojecten. Dat is nog eens 500 
miljoen euro meer dan tijdens de vorige regeer-
periode. Die financiële steun kunnen scholen 
gebruiken voor bouw- of verbouwingswerken. 
De investeringsgolf komt ook Zaventem ten goede. 
De minister investeert via het Agentschap voor 
Infrastructuur in het Onderwijs (AGION) 

450.000 euro in Ligo. Met dat geld kan Ligo het 
handelsgebouw gelegen in de Diegemstraat 42 
in Zaventem aankopen. Gemeenteraadslid en 
fractievoorzitter Erik Rennen is tevreden met 
de investering : “Wij zijn als lokale afdeling blij 
met de aankoop van dat pand van ongeveer 700 
vierkante meter. Op die manier kunnen er meer 
volwassenen opgeleid worden, wat hun kansen in 
de samenleving vergroot.”

N-VA hekelt tweetalige communicatie 
over opening sportcomplex

“Dat zorgt voor nog meer verbrusseling”
De inwoners van Zaventem en omstreken kregen enkele weken 
geleden een � yer over de opening van het sportcomplex van David 
Lloyd in Sterrebeek in de bus. Dat die zowel in het Nederlands als in 
het Frans opgesteld werd, zint N-VA Zaventem niet. 

‘David Lloyd, votre nouveau club, 
dès demain. Uw nieuwe club 
komt eraan’. Die titel prijkt op 
de voorpagina van een flyer die 
de inwoners van Zaventem en 
omstreken de voorbije weken in 
de bus kregen. Daarmee wordt 
reclame gemaakt voor een sport-
complex met onder meer zwem-
baden, fitness, wellness, tennis en 
padel op de site van de voormalige 
hippodroom in Sterrebeek. De 
club opent kort na de zomer de 
deuren.

Respectvol?
N-VA Zaventem betreurt dat 
David Lloyd voor tweetalige com-
municatie koos. “Toen het project 
drie jaar geleden werd voorgesteld 
hebben we er al voor gewaar-
schuwd”, zegt gemeenteraadslid 
Erik Rennen. “En nu krijgen we 
gelijk.” Het sportcomplex wil 
iedereen aanspreken, los van de 
taal die ze thuis spreken, zegt de 
directeur van David Lloyd België. 
Dat lijkt hen respectvol. Verder 
zegt hij dat ze een commercieel 
bedrijf zijn en dus niet verplicht 

zijn om enkel in het Nederlands 
te communiceren.

Nederlandstalig Zaventem
Ons lijkt het respectvol om te 
communiceren in de officiële taal 
van de gemeente. En dat is het 
Nederlands. Met een toenemend 
aantal anderstalige inwoners is 
dat de enige juiste ingesteldheid: 
enkel het Nederlands als gemeen-
schappelijke taal. Zo ontstaan er 
geen veiligheidsproblemen, geen 
foutieve verwachtingen en zo 
bevordert men de gemeenschaps-
vorming. Als men voor Zaventem 
kiest dan moet men ook helpen 
om de eigenheid van Zaventem te 
behouden. Zaventem is en blijft 
een Nederlandstalige gemeente. 
Daarvoor zullen we altijd ijveren!

Jong N-VA Zaventem protesteert tegen bomenkap in Sterrebeek
Binnenkort worden de stoepen in de Pastoor Vandereyckenlaan in Sterrebeek opnieuw aangelegd. “Een goede zaak voor de 
veiligheid van de zwakke weggebruiker, maar dat het gemeentebestuur de bomen zomaar kapt is onbegrijpelijk. We hebben 
nood aan meer groen, niet aan bomenkap”, zegt Jong N-VA-voorzitter Macha Vanderbist. 

Weg kiezelsteentjes, weg bomen
De kiezelsteentjes in Pastoor Vander-
eyckenlaan in Sterrebeek verdwijnen en 
er wordt een volwaardige stoep aangelegd. 
“De stoep zal beter toegankelijk zijn. 
Dat is een goede zaak voor de veiligheid 
en het comfort van de inwoners. Helaas 
verdwijnen niet alleen de kiezelsteentjes, 
maar ook de bomen. Het bestuur denkt 
dat de bomen de stoeptegels naar boven 
zullen duwen”, zegt Vanderbist. Nochtans 
bestaan er heel wat technische oplos-
singen om dat te voorkomen. “Maar de 
gemeente kiest voor de gemakkelijke 
oplossing en laat de bomen kappen. Er 
komen bomen in de plaats, maar lang niet 
genoeg. En dat terwijl we nood hebben 
aan meer groen en minder verharding!”

College vermijdt debat
Die manier van werken doet ook raadslid 

Tom De Vits de wenkbrauwen fronsen.  
“Toen de N-VA tijdens de vorige legis-
latuur in de meerderheid zat werden 
dergelijke projecten besproken tijdens de 
gemeenteraad en organiseerden we com-
missievergaderingen. Het huidige college 
heeft de mond vol van participatie, maar 
sommigen binnen de meerderheid mijden 
elk debat. Ook over dit project.”

Zaventem tegelwipt niet
Er kwamen deze legislatuur al heel 
wat bomen bij, erkent Jong N-VA. “Dat 
is positief. Maar ook bij projecten als 
dit moeten we onze bomen maximaal 
beschermen. Terwijl meer dan de helft 
van de Vlaamse gemeenten meedoet aan 
het Vlaams Kampioenschap Tegelwippen 
blijft Zaventem passief. We roepen het 
bestuur op om de kar te keren en alsnog 
mee te doen met het VK Tegelwippen”. 

Om dat aan te kaarten hing Jong N-VA 
zwarte rouwlintje rond de bomen in de 
Pastoor Vandereyckenlaan.

De N-VA zorgde symbolisch dan maar zelf voor licht in de tunnel.

Zaventem moet ontharden en vergroenen. 
En onze bomen behouden en beschermen.

Erik Rennen 
Fractievoorzitter

N-VA Zaventem 
is op zoek naar inwoners die mee hun schouders 
willen zetten onder ons beredeneerd, constructief 
en gepassioneerd project. Zo kunnen we het 
welzijn en de welvaart in onze mooie gemeente 
mee waarborgen voor de volgende generaties. 

Bent u gedreven en op zoek naar een zinvolle 
tijdsbesteding met een maatschappelijke meer-
waarde? Dan bent u van harte welkom! Stuur een 
mailtje naar zaventem@n-va.be.

Maakt u mee 
het verschil?

www.n-va.be/zaventemzaventem@n-va.be



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams viceminister-president 
Ben Weyts

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


